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Drugi występ w reprezentacji U21 i druga wygrana, tak rozpoczął swoją

karierę reprezentacyjną Luca Antei, młody obrońca Giallorossich, który

jeszcze cztery lata temu występował w młodzieżowych zespołach

amatorskich. Defensor wypożyczony obecnie do Grosseto, udzielił

krótkiego wywiadu po meczu z Turcją. W mediach mogliśmy przeczytać

również pomeczową wypowiedź Stefano Florenziego (obecnie Crotone).

 

Luca Antei dla vocegiallorossa.it:

 

Jak czujesz się w Grosseto?

- Czuję się dobrze. Właściwie nie grałem od początku, gdyż potrzeba doświadczenia

i teraz mam nadzieję wywalczyć więcej przestrzeni.

 

Otrząsnąłeś się po negatywnym okresie rozpoczętym letnim meczem z

PSG?

- Czuję się dobrze, nie zrobiłem źle wybierając Grosseto. Jet to okazja na

dojrzewanie i rozwój w pierwszym zespole.

 

Będziesz oglądał derby?

- Oczywiście, mam nadzieję, że wygra Roma.

 

Alessandro Florenzi dla vocegiallorossa.it:

 

Grasz dobrze w reprezentacji U21.

- To dla mnie wielka chwila. Strzeliłem gola w pierwszym meczu, dziś grałem dobrze

w środku pola tak na prawej jak i na lewej stronie. Czuję się swobodnie, jestem

zadowolony.
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Crotone to miejsce, w którym myślisz o zebraniu doświadczenia, aby

następnie wrócić do Romy?

- Mam nadzieję rozwinąć się, aby stać się mocniejszym, jednakże powrót do Romy

nie może być silniejszy od tego. Jeśli Giallorossi uznają to za właściwe, wrócę,

jednak myślę jedynie o rozwijaniu się jako piłkarz.

 

Jakie masz odczucia odnośnie derbów?

- Pozytywne. Oczywiście, oglądając będę kibicował Romie. Zespół spisze się dobrze.
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